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Abstract (en)
The housing has a frame crossed by rods of winding/time setting crown (3) and push buttons (5a, 5b), base (6) and a bezel (7). The frame is formed
of inner frame (10) made of metal e.g. steel or brass, and an outer frame (20) made of inorganic material e.g. ceramic, sapphire or natural/artificial
stone. The frame (10) has an upper bushing (12) with an axial annular extension stopped on a peripheral shoulder of a lower bushing (14). Each
bushing has peripheral radial extensions oriented towards exterior and blocking the outer frame with less clearance by screwing the bushings.

Abstract (fr)
La carrure comprend une carrure interne métallique (10) et une carrure externe (20) réalisée en un matériau minéral naturel ou synthétique tel
que la céramique. La carrure interne (10) est elle-même composée d'une bague supérieure (12) et d'une bague inférieure (14) chaque bague
comportant une extension périphérique radiale (13, 15) dont les portées en regard permettent le blocage mécanique de la carrure externe (20) par
exemple par vissage des deux bagues (12, 14) l'une dans l'autre.
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